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Abstract (en)
The case (10) has an annular channel (18) pierced with an evacuation orifice (22) in which a drain (36) is mounted to evacuate a liquid e.g. fuel,
from the channel. The drain is formed of a tubular cylindrical body (38), and has a wall (40) formed at an end of the body for fixation of the drain by
setting in the orifice. The drain is made of a metal alloy having a thermal dilation coefficient that is higher than the thermal dilation coefficient of the
case around the orifice.

Abstract (fr)
Carter d'échappement (10) de turbomachine, comportant une rainure annulaire (18) percée d'un orifice (22) dans lequel est monté un drain (36) qui
est formé d'un corps cylindrique tubulaire (38), pour I'évacuation de liquides retenus dans cette rainure (18), et qui comprend une jupe (40) formée a
une extrémité du corps cylindrique (38) pour la fixation du drain (36) par sertissage dans l'orifice (22) de la rainure (18) du carter (10).
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